



FILBYTER BRIDGE
LINKÖPING

Protokoll fört vid Filbyter Bridge styrelsemöte 2025-01-14

1 DELTAGARE:

Ledamot	Närvarande	Frånvarande
CRA, Carl Ragnarsson, ordf	X	
ABJ, Anna Björling, v. ordf	X	
LLÖ, Lars Lövgren, kassör	X	
LJA, Lars Jacobson, sekr	X	
RJO, Roger Johansson, ledamot	X	
EFR, Erik Fryklund, ledamot		X
EHY, Eva Hydén, suppl.	X	
MLI, Martin Lindfors, suppl.	X	

2 FÖREDRAGNINGSLISTA

2.1 MÖTETS ÖPPNANDE

CRA hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat kl. 17.15

2.2 FÖREDRAGNINGSLISTA

Föredragningslistan diskuterades och godkändes.

2.3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL

Senaste protokoll från mötet 2024-11-13 godkändes och lades till handlingarna.

2.4 SPECIELLA ÄRENDEN

2.4.1 Pentryt (LLÖ)

LLÖ anförde att det behövs en utrensning av utrustning i pentryt, inköp av ny och fräsch utrustning samt att pentryt behöver en storstädning. Efter diskussion beslutades att LLÖ kontaktar Ann-Marie Whiteman, Kerstin Kardell och Maud Kylinger i ärendet. Den eventuella utrustning som Kerstin tagit med hemifrån måste hon ges möjlighet att ta tillbaka. Därefter görs en utrensning av gammal/sliten/ofräsch/dålig/onödig utrustning, och nytt anskaffas

efter genomgång av behov. Budget för detta finns. Det får klarläggas hur städningen skall genomföras.

2.5 ACTIONLISTAN

Listan genomgicks och uppdaterades, se bilaga.

2.6 EKONOMI

LLÖ rapporterade att ekonomin ligger i paritet med motsvarande tidpunkt förra året.

2.7 TÄVLINGSVERKSAMHET

16 lag är anmälda till Linköpingsserien, varav några utifrån. Blir fyra divisioner. Start 20/1.

KM/DM Par Dam spelas onsdagarna 22/1 och 29/1.

DM Lag Semifinal spelas lördagen 25/1.

KM/DM Par Open spelas måndagarna 24/2 och 3/3.

Filbyter Cup startar måndag 10/3.

2.8 KURSVERKSAMHET

A-kursen (Roger Hilmersson) går torsdagar med start 6 februari.

B-kursen (Örjan Randhede) går tisdagar med start 4 februari.

Slam (CRA) går tisdagar med start 8 april

2.9 ANMÄLDA ÄRENDEN

2.9.1 Nycklar till lokalen (LJA)

LJA tog upp att det måste finnas tillräckligt med nycklar så att t ex alla TL kan ha en egen nyckel. Beslutades att göra ett nytt försök att skaffa flera nycklar. Hyresvärderna har tidigare varit kallsinnig.

2.9.2 Tävlingsledarfrågor (LJA)

LJA tog upp en diskussion om tävlingsledning och hur vi skall fördela de olika tillfällena mellan olika TL. Uppfattningen var att vi skall försöka sprida gracerna och säkerställa att Gustaf Appelberg kommer in i verksamheten fullständigt.

I samband med detta diskuterades även speldagar för sommaren. Beslutades att i fortsättningen spela måndag kväll och onsdag eftermiddag.

2.10 ÖVRIGA FRÅGOR

Söndagarna 26/1 och 16/2 har Anna lånat lokalen.

Ett förslag om jourspelare till onsdagskvällar har inkommit från Anita Bergstedt. Förslaget diskuterades. För att ge jourspelare anständiga villkor krävs anmälan senast dagen innan. Anmälan skall göras på hemsidan genom att anmäla sig "med sig själv". Om två spelare

anmäler sig på det viset paras dessa båda ihop. Vilka kan vi tänka oss som jourspelare?
Beslutades att RJO kollar vidare och sedan kommunicerar.

Datorstrul diskuterades. Beslutades att en ny stationär dator skall anskaffas. Roger Hilmersson vidtalas.

2.11 KOMMANDE MÖTEN

2025-03-11 kl. 17.15

2025-05-20 kl. 17.15

2.12 MÖTETS AVSLUTANDE

CRA förklarade mötet avslutat kl. 18.55

3 UNDERSKRIFTER

Carl Ragnarsson

Mötesordförande

Lars Jacobson

Mötessekreterare